

الرقم : 786 / 106 / 2026

التاريخ : 4 / 8 / 2026

الموافق : 21 / صفر / 1448

تعميم Circular

رقم (١١٩) No

Honorable Members of the ASE

Good Greetings,

Following our Circular No. (109) dated 2/8/2026, regarding the suspension of trading in shares of TUHAMA FOR FINANCIAL INVESTMENTS Company (THMA) and ARAB INVESTORS UNION CO. FOR REAL ESTATES DEVELOPING Company (UNAI) for failing to provide the ASE with their reviewed interim financial statements for the period ended 30/6/2026 within the specified period, and by virtue of the provisions of Article (15/C) of the Directives for Listing Securities on the Amman Stock Exchange.

Kindly note that the above mentioned companies shares will be resumed for trading in accordance with the restrictions issued by the Board of Directors in this regard, as of Wednesday 5/8/2026, until the companies provide the ASE with the required financial statements.

Best Regards,

مازن نجيب الوثايفي / المدير التنفيذي

Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Officer

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين
تحية طيبة وبعد،

لاحقاً لتعميمنا رقم (109) تاريخ 2026/8/2 بخصوص إيقاف التداول بأسهم شركة تهامة للاستثمارات المالية (THMA) وشركة اتحاد المستثمرون العرب للتطوير العقاري (UNAI) لعدم قيامهما بتزويد البورصة بالبيانات المالية ربع السنوية المراجعة عن الفترة المنتهية في 2026/6/30 خلال المدة المحددة لذلك، واستناداً لأحكام المادة (15/ج) من تعليمات إدراج الأوراق المالية في بورصة عمان.

أرجو إعلامكم بأنه سيتم إعادة أسهم الشركتين المشار إليهما أعلاه للتداول وفقاً للقيود الصادرة عن مجلس الإدارة بهذا الخصوص، وذلك اعتباراً من صباح يوم الأربعاء الموافق 2026/8/5، إلى حين تزويد البورصة بالبيانات المالية المطلوبة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،